السيرة الذاتية للتدريسي حسن عطية عبدالله


الاســــــــــم : حسن عطية عبدالله
اللقب العلمي   : أستاذ مساعد دكتور
تاريخ الحصول عليه: 05/10/2015 
تاريخ التعيين  :05/05/ 2028  في جامعة المثنى

 - حصلت على شهادة الماجستير  من جامعة بغداد / كلية الآداب عام 2005. 
- حصلت على شهادة الدكتوراه من جامعة واسط / كلية التربية للعلوم الانسانية عام 2015 .
- لدي أكثر من 14 بحث في مجال الاختصاص الدقيق (تاريخ أوروبا الحديث والمعاصر) والعام (التاريخ الحديث والمعاصر).
- قيمت أكثر من 30 ما بين بحث واطروحة دكتوراه ورسالة ماجستير في مجال الاختصاص الدقيق والعام 
- شاركت في عدد من المؤتمرات المحلية والدولية، وفي الكثير من الندوات والحلقات النقاشية.
- أقوم بتدريس مادة تاريخ أوروبا في القرن التاسع عشر وتاريخ أوروبا في القرن العشرين في الدراسات الأولية، وكذلك أقوم بتدريس مادة دراسات اوروبية حديثة ومعاصرة لطلبة الماجستير .
- قمت بتقييم العشرات من البحوث التاريخية التي تنشر في المجلات الاكاديمية العراقية. 
-شاركت في العشرات من الحلقات النقاشية (السمنر) كمحاضر وكمشارك .
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Biography of the teacher Hasan Atiyh Abdullah

Name: Hasan Atiyh Abdullah
Academic title: Assistant Professor Dr.
Date obtained: 05/10/2015.
Appointment date: 05/05/2028 at Al-Muthanna University.

- Obtained a master's degree from the University of Baghdad / College of Arts in 2005.

-She received her PhD from Wasit University / College of Education for Human Sciences in 2015.
- I have more than 12 papers in the field of strict (modern and contemporary European history) and general (modern and contemporary history).


- I evaluated more than 30 research, doctoral thesis and master's thesis in the field of precise and general specialization.

- She participated in a number of local and international conferences, and in many seminars and discussion panels.

- I teach the history of Europe in the nineteenth century and the history of Europe in the twentieth century in the primary studies, as well as I teach a subject of modern and contemporary European studies for master's students.

- I evaluated dozens of historical research published in Iraqi academic journals.

- Participated in dozens of seminars (seminar) as a lecturer and as a participant.

